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نوزاد و یارانه 

اسپری فلفل 

بازگشت احمدی نژاد

واکنش تاجگردون 

جلیلی نامه نوشت

 انصراف ندادن میرسلیم 

همچنان بسته می ماند

در انحصار مردان 

دیشب هیات دولت تصمیم گرفته از این پس  هر نوزادی که به دنیا می آید به این  شرط  
یارانه می گیرد که وزارت  کار و رفاه تایید کند و سازمان هدفمندی  یارانه ها هم تشیخص 
دهد، منابع مالی کافی برای پراخت یارانه هســت. دولت هم چنین تصویب کرده وزارت 
کار هرچه زودتر ســه دهک درآمدی بالای کشــور را که هنوز یارانه می گیرند، شناسایی 
کند و سازمان هدفمندی یارانه ها یارانه شان را قطع کند. پیش از این، با تولد هر فرزند در 
خانوارهایی که یارانه می گرفتند، یارانه نقدی او بدون هیچ شرطی برای وی واریز می شد.

رئیس ســازمان بازرســی کل کشور، درباره پرونده کشته  شــدن آسیه پناهی، زن 
حاشیه نشین کرمانشاهی گفته: »مأموران شهرداری برای این که مقاومت این زن کشته شده 
را بشــکنند تا او جلوی خراب کردن آلونکش را نگیرد، از اسپری فلفل غیرمجاز استفاده 
کرده اند که بابت همین، تحت تعقیب دادگستری قرار گرفتند و برای آن ها قرار صادر شده.«  
گفته می شــود مسئول اجراییات شهرداری منطقه ۳ کرمانشاه و قا ئم مقام او بابت پرونده 
کشته شدن آسیه پناهی بازداشت شده اند و شهردار و مسئول امور حقوقی شهرداری این 

منطقه هم از کارشان برکنار شده اند.

فعــال اصولگرا گفــت: احمدی نژاد حتما در انتخابات شــرکت خواهد کرد و رد 
صلاحیت هم خواهد شــد. محمدحســن قدیری ابیانه فعال سیاســی اصولگرا ، درباره 
صحبت هایش مبنی بر حضور احمدی نژاد در انتخابات آتی ریاســت جمهوری گفت: 
من در این مصاحبه گفته بودم که ارزیابی من از حرکات او این است که حتما در انتخابات 
شــرکت خواهد کرد و حتما هم رد صلاحیت خواهد شــد. او ادامه داد: سفر های مکرر 
احمدی نژاد، موج ســفرهایش و شــعار هایی که به راه می اندازد نظیر اینکه احمدی نژاد 
برگرد، زمینه ســازی طرفدارانش و اظهارات مشــاور رسانه ای او یعنی جوانفکر مبنی بر 
اینکه احمدی نژاد در انتخابات ۱۴۰۰ شــرکت خواهد کرد همه نشان از تصمیم قاطع او 
برای حضور دارد؛ اگرچه او تایید صلاحیت هم بشــود رای نخواهد آورد. قدیری ابیانه 
افزود: تمام حرکات احمدی نژاد در این مســیر است تا از وضع بد معیشتی مردم استفاده 
کند و وعده هایی به مردم دهد که یک موج ایجاد کند تا به رهبری و شورای نگهبان برای 

تایید صلاحیت خودش فشار بیاورد.

منتخب مردم گچســاران در مجلس به ادعای برخی نمایندگان درخصوص تهدید 
آن ها از سوی همشهریانش به دلیل اعتراض به اعتبارنامه وی واکنش نشان داد. غلامرضا 
تاجگردون در صفحه خود در اینستاگرام نوشت: »برخی از نمایندگان محترم که نسبت 
به اعتبارنامه اینجانب معترض هســتند مدعی هستند توسط همشهریان اینجانب تهدید 
شده اند، خواستم عرض کنم حتماً همشهریان عزیز و دوستان خوب من این روش ها را 

نخواهند رفت و این موضوع هم طی مراحل قانونی دارد و ان شاءالله رفع خواهد شد.«

عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام در نامه ای به رئیس مجلس تصریح کرد: قانون 
گــذاری، نظــارت، تحقیق و تفحص و ... زمانی ارزش خود را پیدا می  نمایند که منجر به 
نتیجه ای ملموس شــود؛ طوری که مردم شیرینی آن را عملا بچشند. سعید جلیلی عضو 
شورای عالی امنیت ملّی در نامه ای به محمّدباقر قالیباف، رئیس مجلس با آرزوی موفقیت 
برای او و همکارانش، نکاتی را برای به سرانجام رساندن هرچه بهتر مأموریت های مجلس 

یازدهم، مطرح کرد.

احمد کریمی اصفهانی، عضو موتلفه گفت: این تهمت ها که گفته می شود میرسلیم 
جوان های موتلفه را کنار زد که خودش به مجلس بیاید، بدترین بداخلاقی هاست. میرسلیم 
در خود استعدادی دیده و کاندید شده و این مجلس است که باید تصمیم بگیرد به چه کسی 
رای دهد؛ این موضوع چه ارتباطی به حزب موتلفه دارد؟ میرسلیم کاندیدای شورای ائتلاف 
بود نه کاندیدای حزب موتلفه؛ اگر هم در مجلس رای می آورد و رئیس می شد حتما همه 
تشکل ها ادعا می کردند که میرسلیم کاندیدای ما بوده است، اما حالا که رای نیاورده اینطور 
حرف می زنند. میرسلیم انصراف نداد تا در آینده مشخص شود نتیجه رأی دادن یا ندادن 
چیست. این موضوع قابل توجهی است که افراد روی آرای خود تامل کنند که اگر به آقای 
میرسلیم رای می دادند چه منفعت ها یا ضرر هایی داشت و حالا با رای به آقای قالیباف چه 
خواهد شد. میرسلیم بر خود تکلیف دیده که فارغ از این موضوع که رای می آورد یا خیر 

کاندیدا شود؛ سیاسی کاری هم نکرده است.

ســرهنگ نادر مرادی رئیس پلیس نظارت بر اماکن عمومی پایتخت در خصوص 
آخرین وضعیت اجرای طرح فاصله گذاری اجتماعی و فعالیت اصناف اظهار داشت: طبق 
آخرین مصوبات در ستاد ملی مقابله با کرونا محدودیت فعالیت پاساژ ها و مجتمع ها که تا 
ساعت ۱۸ بود برداشته شد و این اماکن نیز مانند سایر اصناف روال عادی فعالیت خود را 
تا ساعت ۲۲ ادامه خواهند داد. سینماها، سالن های تئاتر، تالار های پذیرایی، مراکز ورزشی 
سربسته و تجمعی همچون بسکتبال، سونا و استخر و ورزش های لمسی همچون کشتی 

و تکواندو اجازه فعالیت ندارند.

ســمیه محمودی که کاندیدای حضور در هیات رئیســه مجلس یازدهم شده بود 
گفت:بــاز هم یکی نبودن حرف و عمــل مردان مجلس اجازه نداد که هیچ زنی به هیات 
رئیسه راه پیدا کند. آنچه روز هشتم خرداد رقم خورد نمایی از روال مردسالارانه مجلس 
بود. ما می دانستیم مردان مجلس یازدهم به زنان رای نخواهند داد، اما نخواستیم صحنه را 
خالی کنیم. انتخابات روز پنجشنبه یک لابی پشت پرده بود، اما از آنجا که آقایان اعتقادی به 
حضور زنان در هیات رئیسه ندارند در دایره رایزنی هایشان خبری از حضور یک زن نبود. ما 
هیچگاه عقب نمی کشیم و برای هیات رئیسه مجلس در اجلاسیه دوم، سوم و چهارم حتما 
کاندیدایی را معرفی خواهیم کرد تا ببینیم چه زمانی مردان مجلس از رفتار تمامیت خواهانه 
خود دست برمی دارند. چینش هیات رئیسه مجلس یازدهم از قبل تعیین شده بود، اما در 

ارَنج این ترکیب هیچ سهمی برای زنان قائل نبودند.

اخبار ویژه ...

حجت الاســلام حســن روحانی در تماس تلفنی با 
رئیس جمهور فنلاند، با اشــاره بــه اینکه برجام با قطعنامه 
۲۲۳۱ شــورای امنیت ســازمان ملل متحد مورد تائید قرار 
گرفته است، افزود: اقدام آمریکا در خروج از برجام مخالف 
قطعنامه شــورای امنیت و مغایر با قوانین بین المللی، عرف 

سیاسی و همه تعهدات اخلاقی بود.
روحانی با تاکید بر اینکه همکاری ایران با آژانس بین 
المللی انرژی اتمی بخوبی ادامه دارد و فعالیت های هسته ای 
ایران تحت نظارت بازرسان آژانس است، گفت: به محض 
اینکه اتحادیه اروپا به تعهدات۱۱ بندی خود در برجام عمل 
کند، ما هم به همه تعهدات برجامی خود پایبند خواهیم بود.
رئیس جمهور با بیان اینکه متاســفانه آمریکایی ها در هیچ 
مرحله ای از خود حسن نیت نشان ندادند و حتی در شرایط 
شــیوع ویروس کرونا نیز برخلاف اصول انسانی و حقوق 
بشــر به اعمال تحریم های غیر قانونی و افزایش فشارهای 
اقتصادی علیه ملت ایران ادامه دادند، گفت: آمریکایی ها باید 
متوجه شده باشند که در پیش گرفتن این مسیر سودی برای 

آنها نخواهد داشت و برهم زدن برجام به ضرر همه است .
روحانی با اشــاره به اینکه آمریکایــی ها با اعمال 
تحریــم هــای ظالمانه و ممانعت از انتقــال دارو و مواد 
ضروری به ایران در شــرایط سخت بیماری کووید ۱9، 
ســلامت ۸۳ میلیون ایرانی را به گروگان گرفته اند، اظهار 
داشت: اتحادیه اروپا و بویژه فنلاند باید با محکوم کردن 
اقدامــات غیر قانونی آمریکا، به وظیفه خود عمل نمایند.
رئیــس جمهور با اشــاره به راه اندازی ســازوکار مالی 
اینستکس از سوی اروپا و همچنین کانال مالی سوئیس با 
ایران، افزود: متاســفانه این کانال های مالی هنوز نتوانسته 
موثر واقع شود و اتحادیه اروپا باید نسبت به فعال تر شدن 

این سازوکارهای مالی اقدام کند.
روحانــی در ادامه این گفت وگو مناســبات دو 
جانبه ایران و فنلاند را دوســتانه دانســت و افزود: دو 
کشــور ظرفیت های بســیار خوبی برای توسعه روابط 
در زمینه های اقتصادی و تجاری ، ســرمایه گذاری در 
زمینه نفت و انرژی ، کشاورزی و فناوری دارند که باید 

از این ظرفیت ها حداکثر اســتفاده را ببریم .
رئیس جمهور همچنین با اشــاره به موفقیت های 
ایــران در زمینــه مقابله با بیماری کوویــد ۱9، بر انتقال 
تجربیات و اشــتراک اطلاعات و دانش ها در این زمینه با 
فنلاند تاکید کرد و گفت: موفقیت در مقابله با این بیماری 
پاندمی از طریق همکاری دسته جمعی حاصل خواهد شد 
و اگر همه کشــورها در کنار هم قرار نگیرند، خلاصی از 
این بیماری خطرناک بســیار سخت خواهد بود.روحانی 
با تاکید بر اینکه در چنین شــرایطی باید در مبارزه با این 
ویروس ، برخورد یکســانی با کشــورها بویژه در زمینه 
دسترســی آزادانه همه به دارو و تجهیزات پزشکی انجام 
شود، افزود: متاسفانه دولت آمریکا در این شرایط سخت 
هم سازمان بهداشت جهانی را مورد تحریم و ملاحظات 
تنــگ نظرانه قــرار داده و مقررات بیــن المللی را زیر پا 
گذاشته و هم فشارهای تحریم را علیه ایران افزایش داده 
و ضروری است تا اتحادیه اروپا به وظایف حقوق بشری 

خود در این مقطع حساس عمل کند.
رئیس جمهور در پایان با تاکید بر توسعه روابط با فنلاند 
در همه زمینه ها ابراز امیدواری کرد گفت و گو های دو کشور 
درخصوص مسائل دو جانبه، بین المللی و منطقه ای همچنان 

ادامه داشته باشد.
رئیــس جمهور فنلاند نیز در این گفت و گوی تلفنی 
با ابراز خرسندی از موفقیت های ایران در مقابله با ویروس 
کرونا، بر توســعه و تعمیق روابط با ایران تاکید کرد و گفت: 
دو کشور روابط خوبی با یکدیگر داشته اند و امیدواریم این 

روابط روز به روز توسعه یابد.
"سالی نینیسته" با استقبال از راه اندازی سازو کار مالی 
اینســتکس آمادگی کشورش برای پیوستن به این سازوکار 
مالی را اعلام کرد و گفت: از پرداخت وام صندوق بین المللی 

پول به ایران حمایت می کنیم.
رئیس جمهور فنلاند با اعلام حمایت کامل از برجام به 
عنوان یک توافق بین المللی، افزود: فنلاند برای حفظ برجام 
همه تلاش خود را انجام می دهد و معتقدیم که برجام باید 

حفظ و از سوی همه طرف ها اجرا شود.

سرویس سیاســی- رئیس جمهــور 
آمریکا بار دیگر بابت آزادسازی یک شهروند 
آمریکایــی از زندانــی در ایران از جمهوری 

اسلامی ایران تشکر کرد. 
دونالد ترامــپ روز جمعه در توییتی 
نوشــت: خیلی خوب اســت که مایکل به 
خانه اش بازگشته است. وی تازه رسیده است. 
بسیار هیجان زده هستم. از ایران متشکرم. تا 
پــس از انتخابات آمریکا برای انعقاد توافقی 
بــزرگ صبر نکنید. شــما الان می توانید به 

توافقی بهتر دست یابید!
بر اساس این گزارش، دونالد ترامپ با 
اشاره به گفت وگوی تلفنی اش با مایکل وایت 
در زوریخ، در توییتر نوشــته بود: او به زودی 
ســوار هواپیمای آمریکایی خواهد شد و به 
خانه، می آید.رییس جمهور آمریکا در توییت 
ادامه داده بود: از زمانی که من سر کار آمده ام، 
ما بیش از ۴۰ گروگان و زندانی آمریکایی را 
به خانه آورده ایم. ممنونم ایران! این نشان داد 

که توافق ممکن است.

 شأن مجلس یازدهم بالاتر از 
ساقط کردن دولت است

هر وزیری ضعیف عمل کند، 
استیضاحش می کنیم

اصناف اصول بهداشتی را رعایت 
نکنند، پلمب می شوند

سرویس سیاسی- محسن کوهکن گفت: من خطاب به آقای روحانی می گویم که شما 
با مجلس دهم خوب رفتار نکردید، حداقل به مجلس جدید پاسخگو باشید. دولت باید به جای 
لابی با برخی نمایندگان برای بی اثر کردن تلاش نمایندگان پویا به خواســته های نمایندگان 
مردم توجه کند و درصدد اجرایی کردن آنها باشید.مناقشــه احتمالی دولت و مجلس یکی از 
گمانه زنی های مهمی است که با روی کار آمدن مجلس اصولگرای یازدهم به گوش می رسد؛ 
خاصه آنکه اگر تنها یک وزیر از دولت استیضاح شود، دولت از نصاب می افتد و دولت باید یک 
بار دیگر وزاری خود را به مجلس پیشنهاد دهد و رأی اعتماد بگیرد.محسن کوهکن، نماینده 
اصولگرای مجلس دهم درباره نوع مناســبت مجلس یازدهم با دولت حســن روحانی گفت: 
»اظهارنظرهای نمایندگان مجلس از روز اعلام نتیجه انتخابات تا تشکیل مجلس فردی است اما 
وقتی ایشان در قالب نماینده در کمیسیون های تخصصی و فراکسیون ها وظایف خود را پیگیری 
می کنند، دیگر باید به با یک جمعی همراه شوند. برای مثال اگر تا قبل انتقاد به دولت صرفا در 
مصاحبه ها مطرح می شد اکنون و بعد از ورود به مجلس باید تحت عنوان سوال مطرح شود تا 
رئیس جمهور یا وزرا پاسخگو باشند. قطعا اگر به هر میزان پرسش ها و طرح ابهامات محترمانه 
باشد، دولتمردان هم صادقانه پاسخ می دهند. البته چنین حالتی لزوما به نفع دولت نیست و چه بسا 
گاهی پیش می آید که یک نماینده از پاسخ دولت قانع نمی شود و بیش از پیش بر موضع خود 

ایستادگی می کند و حالا از اختیارات قانونی که در دست دارد استفاده می کند«.
او ادامه داد: »من تصور می کنم مجلس یازدهم به دنبال انتقام جویی از دولت نیســت و 
آقای قالیباف به عنوان رئیس مجلس هم به درستی گفت که مجلس دنبال مچ گیری نیست اما در 
مواجهه با کوتاهی ها هم اغماض نمی کند. واقعیت این است که اگر قانون اساسی میان دولت و 
مجلس حاکم باشد، بسیاری از مشکلات حل می شود. البته همه باید به تفسیر شورای نگهبانی 
از قانون اساسی هم تکمین کنند و نمی شود بگویند ما به قانون اساسی پایبند هستیم اما در موارد 
اختلافی به تشــخیص خود عمل می کنیم«. او درباره تأثیر اصل تفکیک قوا بر رابطه دولت و 
مجلس اظهار کرد: »ما در قانون اساسی اصل تفکیک قوا را داریم؛ به این معنی که قوا نمی توانند 
در کار هم دخالت کنند. البته این موضوع به معنای آن نیســت که قوا از کار هم اطلاع نداشــته 
باشند و هرکس هرکاری که بخواهد بکند. قوا باید در انجام وظایف خود با یکدیگر تعامل داشته 
باشند. در اینجا خاطره ای از دو طرح تحقیق و تفحص که در آنها حضور داشتم می گویم تا بحث 
بهتر تبیین شود. یک بار ما طرح تحقیق و تفحص از بنیاد مستضعفان را پیگری کردیم که رئیس 
وقت بنیاد آمد و در جلسه ما شرکت کردم و گفت که شخصا قائم مقام خود را موظف کرده ام 
که هرگونه همکاری با شــما داشته باشد و حتی اگر همکاری نکرد، دچار تخلف شده است. 
با چنین روحیه ای آن تحقیق به بهترین شکل انجام شد. در مقابل یک بار دیگر طرح تحقیق از 
صداوسیما در دوران آقای محمد هاشمی را پیگیری کردیم. آقای هاشمی به واسطه آنکه برادر 
مرحوم اکبر هاشمی رفسنجانی بود خود را به هیچ وجه در برابر مجلس پاسخگو نمی دانست و 
به جای همکاری مدام می گفت فلان عضو حاضر در این طرح از انجمن حجتیه است و اظهار 
چنین مباحثی. آن طرح به سختی پیش رفت و هیچ تعاملی میان صداوسیما و مجلس وجود 
نداشــت. این دو نمونه از نحوه تعامل نهادها با یکدیگر اســت. طبیعی است که اگر مجلس و 
دولت با تعامل کار کنند، کارها بهتر پیش می رود و اتفاقا مشکلات بهتر حل می شود«.او در پایان 
در پاسخ به این پرسش که آیا این احتمال وجود دارد که مجلس با استیضاح یک وزیر، دولت 
را از نصاب بیندازد، گفت: »من شأن مجلس یازدهم را بالاتر از این می دانم که بدون آنکه هنوز 
بر شعارهای انتخاباتی تمرکز کرده باشد و به فکر حل مشکلات مردم باشد، به سرعت به سراغ 
ساقط کردن دولت برود. دولت هم باید به سمت دریافتن دغدغه نمایندگان باشد و در این کار 
تعلل نکند. من خطاب به آقای روحانی می گویم که شما با مجلس دهم خوب رفتار نکردید، 
حداقل به مجلس جدید پاسخگو باشید. دولت باید به جای لابی با برخی نمایندگان برای بی اثر 
کردن تلاش نمایندگان پویا به خواسته های نمایندگان مردم توجه کند و درصدد اجرایی کردن 
آنها باشید. اگر چنین موضوعاتی محقق شود می توان انتظار داشت که رابطه دولت و مجلس در 

مدت زمانی که از عمر دولت دوازدهم باقی است، شایسته باشد.

سرویس سیاسی- »مهم نیســت که با استیصاح یک وزیر، دولت از نصاب می افتد، 
مهم این اســت که آیا این اســتیضاح به نفع مردم خواهد بود یا خیر«. این جمله را دو تن از 
نمایندگان عضو شورای مرکزی فراکسیون اکثریت مجلس درباره احتمال استیضاح وزیرای 
دولت در همین ماه آغازین دوره یازدهم بیان کردند.مجلس یازدهم با شــعارهای انقلابی و 
جهادی روی کار آمد. مجلسی که نمایندگانش هنوز وارد کار نشده به دولت پیام داده بودند 
»باید فعال تر خود را نشان دهد«. حالا در همین چند روز اخیر صحبت هایی درباره استیضاح 
وزیر گردشگری و وزیر نفت به گوش می رسد.امری که اگر جدی شود، دولت روحانی را از 
نصاب می اندازد و رئیس جمهور ناگزیر خواهد بود که دوباره کل کابینه را برای گرفتن رأی 
اعتماد به مجلس معرفی کند. محمد صالح جوکار و عیسی جعفری دو عضو شورای مرکزی 
فراکســیون اکثریت مجلس معتقدند »مجلس مصالح مردم را در نظر می گیرد و اگر وزیری 
ضعیف عمل کند ابایی از اســتیضاح او نخواهد داشــت«.محمدصالح جوکار درباره زمزمه 
استیضاح دو وزیر کابینه دولت روحانی و احتمال از نصاب افتادن هیأت وزیران ب گفت: یکی 
از ابزارهای نظارتی مجلس استیضاح است، در حوزه ادای رسالت نمایندگی، اگر لازم باشد 
از این ابزار در راستای منافع ملی استفاده شود، نمایندگان به خوبی از آن استفاده خواهند کرد.
وی دلایل استیضاح را بسیار مهم خواند و افزود: نمایندگان اگر بخواهند استیضاحی را 
به انجام برسانند مهم است که چه مواردی را به عنوان دلایل خود مطرح می کنند. البته تازه 
در آغاز کار مجلس یازدهم قرار داریم و بحث جدی درباره اســتیضاح مطرح نیست. شاید 
گمانه زنی های مختلفی وجود داشته باشد اما الان فرایند تشکیل کمیسیون های تخصصی 
در دستورکار مجلس هست.عضو هیأت اجرایی فراکسیون اکثریت مجلس شورای اسلامی 
تأکید کرد: سیاســت کلان کار مجلس هم این اســت که به دولت زمینه تحرک برای فعالیت 

بهتر و انرژی بیشتر به دولت داده شود تا امور اجرایی کشور با سرعت بیشتری انجام پذیرد.
جوکار تأکید کرد: اگر مجلس به این نتیجه برسد که بخشی از بدنه دولت ناکارآمد است 

قطعا استیضاح انجام خواهد شد ولی فعلا چنین بحثی در مجلس وجود ندارد.
عیسی جعفری استیضاح را حق نمایندگان خواند و گفت: گرچه چند روز است مجلس 
یازدهم کار خود را آغاز کرده اما طرح استیضاح وزرا ایرادی ندارد، نظارت از جمله وظایف 
نمایندگان است و از همان لحظه ای که رسما هر دوره مجلس فعالیت خود را شروع می کند، 
وکلای مردم می توانند برای امور مختلف کشور قانونگذاری و بر امور مختلف نظارت کنند.
عضو شورای مرکزی فراکسیون اکثریت مجلس درباره احتمال از نصاب افتادن دولت 
حسن روحانی افزود: مجلس مصالح مردم و کشور را درنظر می گیرد، نه مصالح یک شخص 
را. اگر یک وزارتخانه ای عملکردش به نحوی باشد که مردم آسیب ببینند، مجلس با کسی 
ملاحظه نمی کند. به بیان دیگر اصلا مهم نیست که با استیصاح یک وزیر، دولت از نصاب می 

افتد. ما این را در نظر می گیریم که چه اقدامی به صالح مردم تمام می شود.
نماینده مردم بهار و کبودرآهنگ در مجلس شــورای اسلامی گفت: البته نمایندگانی 
که دنبال اســتیضاح هر وزیری هستند حتما استدلال هایی دارند و آنها را در کمیسیون های 
تخصصی و فراکسیون های مختلف مطرح می کنند، اگر این استدلال ها منطقی و کارشناسی 
باشد سایر نمایندگان نیز همراهی نشان خواهند داد، در غیر این صورت همراهی نمی کنند.

سرویس سیاسی- رییس کمیته اجتماعی و انتظامی ستاد مدیریت کرونا هشدار داد 
که اگر اصناف و واحدهای بازگشایی شده اصول و پروتکل های بهداشتی را رعایت نکنند، 
محدودیت های قبلی آن ها به سرعت و بدون کم و کاست باز خواهد گشت و با پلمب و 
تعطیلی مواجه می شوند.  »حسین ذوالفقاری« این مطلب را پس از برگزاری بیست و یکمین 
نشســت این کمیته با حضور اعضای آن از نهادها و دســتگاه های مختلف کشور از جمله 
معاونان وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی در سالن پیامبر اعظم )ص( وزارت کشور 
بیان کرد.  رییس کمیته اجتماعی و انتظامی ستاد مدیریت کرونا  گفت: اولویت اصلی ستاد 
ملی مدیریت بیماری کرونا، صیانت و مراقبت از سلامت مردم است و به همین دلیل، نباید 
با تداوم بازگشایی ها، این علامت را به جامعه بدهیم که همه چیز در حال عادی شدن است.

ذوالفقاری افزود: گزارش ها از برخی نقاط کشور حکایت از افزایش شمار مبتلایان 
به ویروس کرونا در طول یک هفته اخیر دارد و در صورتی که حساسیت مردم به رعایت 
اصول بهداشتی و فاصله گذاری اجتماعی کاهش یابد، قطعا این آمار بیشتر خواهد شد.وی 
تصریح کرد: برای مراقبت از سلامت مردم برابر آن، باید صدای واحدی در جامعه داشته 
باشیم و به تصمیم گیری جامعی در باره بازگشایی ها برسیم.معاون وزیر کشور گفت: اکنون 
زمان آن است که فرصت های مدیریت بیماری کرونا را بشناسیم و خودمان را برای زندگی 
در فضای کرونایی آماده کنیم.ذوالفقاری با تاکید بر اینکه اولویت ســتاد ملی کرونا، توجه 
توامان به ســه محور تامین سلامت، معیشت و نیازهای فرهنگی و اجتماعی مردم است، 
اظهار داشت: برنامه ریزی های ما باید به گونه ای باشد که در عین توجه به مسائل بهداشتی 
و سلامت، موضوع معیشت و گذران زندگی مردم هم مورد توجه قرار گیرد.وی افزود: باید 
با رعایت اصول بهداشتی، به روند مبارزه با کرونا تا نابودی کامل این بیماری ادامه دهیم و 
بدانیم که در صورت عود دوباره آن، امکان اعمال سخت گیری و محدودیت های تازه بر 
فعالیت ها دشوار خواهد بود.ذوالفقاری با بیان اینکه خوشبختانه تا امروز عملکرد موفقی 
در مدیریت بیماری کرونا داشته ایم، تصریح کرد:  نباید با اهمال کاری و شیوع دوباره این 
بیماری، از یک سو، خدشه به اعتبار و افتخار جهانی مان در مدیریت این بیماری بزنیم و از 

سوی دیگر با بازگشت محدودیت ها، هزینه هایمان را بالا ببریم.

محسن کوهکن نماینده اصولگرای مجلس:

نماینده مجلس یازدهم: 

رییس کمیته اجتماعی کرونا:

روحانی در گفت وگو با رئیس جمهور فنلاند:

 اروپا به همه تعهدات برجامی خود عمل کند 
ما هم عمل می کنیم

    سرویس سیاسی- رئیس جمهور با بیان اینکه اجرای برجام دستاورد خوبی در زمینه چند جانبه گرایی بود، گفت: 
متاسفانه به دلیل کارشکنی های آمریکا و خروج یکجانبه و غیر قانونی از برجام، این توافق خوب با مشکل مواجه شد.

تشکر ترامپ بابت آزادسازی زندانی آمریکایی


